
 
  

Z A P I S N I K 
SA 30. SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 

 
 
Sjednica je održana u utorak, 19.07.2016. godine u prostorijama  Hrvatskog olimpijskog odbora  
(HOO), Trg K. Ćosića 11,  Zagreb,  s početkom u 13.00 sati. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Ivo Pogorilić, član; Ivica Čatoš, član;  Mladen 
Čop, član; Miro Papec, član i predsjednik Odbora za sport, Zdravko Leljak, član i zamjenik 
predsjednika Odbora za sport. 
 
Odsutni članovi UO: Igor Bošković,  Zvonko Pavlic,  Milivoj Gregurić (opravdano) 
 
Prisutni članovi NO: Dragutin Srečec, predsjednika;  Ivica Mihaljević, član 
 
Ostali prisutni: Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a; Stjepko Varga, tajnik Odbora za motociklizam; 
Renata Suchy 
 
Gosp. Peršin je otvorio sjednicu i pozdravio sve nazočne te konstatirao da postoji kvorum za 
održavanje i donošenje pravovaljanih odluka. Predložio je dnevni red kakav je bio svima 
dostavljen, takav dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 

 
Dnevni red: 

 
1.Usvajanja zapisnika sa  29. sjednice od 19.03.2016. 
2. Pregled sportske sezone  
3. Pregled touring sezone 
4. Poslovanje HMS za prvo polugodište 2016. 
5. Pripreme za Izbornu Skupstinu HMS-a 
6. Pregled zapisnika sa redovne Skupštine HMS-a  od 19.03.2016. 
7. Obilježavanje 25. godina od osnutka HAMŠS-a 
8. Informacije 
- iz HOO 
- o upisu HMS u registar udruga 
-  s Kongresa FIM EUROPA 
- o održanim sastancima u MUP-u 
- o održanim sastancima u MORH-u  
7. Ostala pitanja i prijedlozi  
 
 
 
 
Ad.1. Usvajanje Zapisnika s 29.  sjednice UO održane 19.03.16.  
Zapisnik s  navedene sjednice je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.2. Pregled sportske sezone 
Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dali su Miro Papec i Zdravko Leljak. Gosp. Papec izvještava 
da su bila 4 velika natjecanja, sva četiri pod visokim pokroviteljstvom predsjednice RH gđe 
Kolinde Grabar Kitarović, a to su SP u prikolicama i AA na Grobniku, MX EP u klasi Open u 



 
Zaboku i Jastrebarskom te kvalifikacije za speedway GP u Goričanu te je ovom prilikom svim 
organizatorima čestitao. Prema momentalnom pregledu po dsciplinama slijedi: 

- CMU – svih do sada 5 natjecanja održano, 39 vozača u 3 klase, dva teža pada (Višak i 
Cmrk), te jedna disciplinska prijava u tijeku 

- OMU – održano 3 natjecanja, 4 utrke, oko 70 vozača, izrađeni tehnički kartoni od strane 
direktora discipline 

- MS – održana 3 natjecanja, sudjelovalo oko 30 vozača, što je gotovo duplo više od lani 
- MR – održana 3 natjecanja, sudjelovalo oko 22 vozača 
- MX – održano 7 natjecanja, ostalo još 3 natjecanja 
- SX – održano samo jedno natjecanje, ostalo još 3 natjecanja 
- SK – održane 2 utrke, Pula otkazana, 20-tak vozača u 3 klase 
- SM – u kalendaru su 3 natjecanja, održano 1 u Novoj Rači, ostala Požega – Glavica gdje 

će biti 2 natjecanja. 
- Q – nema održanih natjecanja 
- MU – održano 5 od 6 predviđenih natjecanja 
- SY – održano do sada 5 natjecanja, sva prvenstva  

Gosp. Peršin izrazio zadovoljstvo zbog povećanja broja vozača. Gosp. Lafter izrazio je sumnju 
održavanja prvenstva u quadu. Sastanak u Novoj Gradiški sa QK Lotus i dogovoreno jedno 
natjecanje kod njih, trebalo bi ih ponovno posjetiti kada se ide u Požegu. U disciplinama u kojima  
smatramo da je prvenstvo upitno treba na jednom natjecanju održati 2 utrke. Klub u Pazinu nije 
dobio još rješenje od nadležnog tijela uprave  iz Pule, obzirom da je to novi klub treba  ubrzati 
proceduru. Gosp. Papec ukazuje na stanje u SM, malo vozača i organizatora. Trebalo bi na 
natjecanju u Požegi organizirati sastanak s SM vozačima.  
Gosp. Čatoš dodaje vezano uz SP na Grobniku, to je bila najbolja utrka u nekoliko zadnjih 
godina, sudjelovalo je 22 posade, jedna manja nesreća, sve je dobro završilo, ocjene od 
međunarodnog žirija su izvrsne, a bilo je i više gledatelja. Posebno im je bilo drago radi viskog 
pokroviteljstva predsjednice.  
Gosp. Pogorilić postavlja pitanje oldtimer utrke u Oroslavju. Gosp. Peršin izvještava da nije 
dobiven od njih odgovor na poslan dopis. Oko pisma MK Oroslavje, trebao bi raspraviti UO i NO. 
Zabrana dolaska na natjecanja bilo kome od strane klubova je vrlo upitno, takvi loši međuljudski 
odnosi se moraju nadvladati. 
Gosp. Srečec obavještava da se natjecanja moraju održati u skladu s kalendarom i jedan klub 
ne može uskratiti nekome prisustvo na utrci za PH. 
Gosp. Lafter dodaje da je pokušao četiri puta organizirati sastanak na kojem bi bili predsjednik 
MK Oroslavje i gosp. Bošković, ali su bila otkazna od strane gosp. Pavline neposredno pred 
održavanjem. 
Zaključak: tražiti da se MK Oroslavje hitno očituje na pisma poslana od strane glavnog tajnika te 
da se točno izjasne oko (ne)održavanja utrke u rujnu. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Ad.3 Pregled touring sezone 
Gosp. Peršin izrazio da je ova sezona bila vrlo dobra. Organziran je tjedan besplatne tehničke 
ispravnosti motocikala gdje je poslana dobra poruka svim motociklistima i otvorila se vrata 
prema institucijama. 
Gosp. Varga ističe vezano uz touring da  HMS Touring kup ima oko 81 prijavu – lani prijeđeno 
preko 500.000 km bez ikakvih većih nesreća. FIM moto kamp održan je ove godine u Maroku u 
5.mjesecu gdje su sudjelovala 2 vozača iz HMS-a (gosp. Pojatina i gosp. Varga). Uskoro se 
kreće na FIM Rally koji se ove godine održava u Slovačakoj, Liptov i ispred HMS-a odnosno 
Hrvatske biti će najveći broj sudionika ikad. Isto tako po prvi puta će biti član žirija na FIM Rally 
iz Hrvatske, gosp. Varga. Istakao je dosadašnje rezultate sa FIM Rally-a koji su vrlo lijepi. 



 
Dokraja godine očekuje se oko 10 sudionika iz Hrvatske na Mototour of Nations koji se ove 
godine održava u Portugalu, Porto.    
Gosp. Pogorilić zahvaljuje na kvalitetnom izvješću. 
Cjelovito izvješće gosp. Varge je u prilogu ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno.  
 
Ad.4. Poslovanje HMS-a za prvo polugodište 2016. 
Gosp. Lafter izvještava da se financijsko izvješće treba do 30.07. predati u FINA-u. Najveći dug 
za sada je od SK Milenium jer su organizatori SP, HOO dostavlja refundaciju sredstava 
neredovito i kasni se. 
Plaća glavnom tajniku smanjena je na točno iznos koji HOO refundira za navedenu plaću. 
Donesen je jednoglasno zaključak da se ta točka stavi ponovno na dnevni red UO u 9.mjesecu s 
kompletnom dokumentacijom. 
 
Ad.5. Pripreme za Izbornu Skupštinu HMS-a 
Gosp. Peršin obavijestio da u 12.mjesecu tijelima izlazi mandat, ta da će trebati održati još 2 do 
3 sjednice UO. Uglavnom su članovi UO redovno sudjelovali na sjednicama, osim gosp. 
Gregurića.  Ostavarila se i dobra suradnja sa HAK-om i CVH-a. Bilo bi dobro da se pojavi netko 
s financijskom injekcijom Savezu. 
Gosp. Lafter obavještava da po Statutu predsjednik bira svoj tim. Mandat izlazi 22.12.2016. 
Skupština bi se trebala održati krajem  studenog / početkom prosinca i o tome treba obavijestiti 
sve naše članice. Mogao bi se uputiti dopis INI oko trajne buduće suradnje kao što je nekad bila. 
Gosp. Peršin bi trebao biti naš kandidat za čelnog čovjeka. Kako su Statutom određeni rokovi 
oko izbora, trebalo biti  vidjeti s Nadzornim odborom i o tome obavijestiti članice.  
Gosp. Pogorilić predlaže da se članicama pošalje i dopis za prijedloge za članove komisija. 
Gosp. Lafter dodaje da je sada sustav drugačiji i predsjednik bira tim, te stoga treba onda poslati 
takav dopis.  
Gosp. Čatoš se slaže s prijedlogom za gosp. Peršina. 
Gosp. Peršin obavještava da o tome nije dublje razmišljao. Uključio se prije jer nije bilo dobro, 
poziva da klubovi pošalju svoje kandidature. Bilo je ugodno surađivati sa svim klubovima. 
Smatra da mora oko svoje  kandidature vidjeti i u MK Križevci. 
Jednoglasno je donesen zaključak da se prima na znanje da treba učiniti po Statutu sve što je 
potrebno za izbornu skupštinu. Ta Skupština će biti izborno-programska. 
 
Ad.6. Pregled zapisnika sa redovne Skupštine HMS-a 19.03.2016. 
Zapisnik je pregledan i primljen na znanje. Upućuje se Skupštini na usvajanje.  
 
Ad.7. Pripreme za Izbornu Skupštinu HMS-a 
Gosp. Lafter obavijestio da je razgovarao sa HAKS-om te bi se svačanost održala početkom 
10.mjeseca vjerojatno u HAK-u, pozvati sve koji su sudjelovali u radu osnivačke skuštine 
HAMŠS-a (zapisnik priložen). Tu je gosp. Srečec koji je vodio navedenu Skupštinu. Najbolje da 
se po tri predstavnika iz HAKS-a i HMS-a dogovore oko svega.  
Jednoglasno je zaključeno da ispred HMS-a to budu Peršin, Lafter i Srečec. 
 
Ad.8. Informacije 
8.1. Gosp. Peršin obavijestio da je redovno sudjelovao u radu Skupštine HOO-a  i Odbora za 
neolimpijske sportove kao delegat HMS-a. Odbor za neolimpijske sportove podržava gosp. 
Matešu da bude i u novom mandatu predsjednik HOO-a. 
8.2. Novo Rješenje o upisu i registar udruga je priloženo. 
8.3. Kako je bilo predviđeno u Grčkoj – Kavala održan je kongres FIME, jedan dobar i vrijedan 
skup na kojem smo sudjelovali. Na takvim skupovima važni su i susreti s čelnicima drugih 



 
saveza, poglavito iz okruženja. Članovi komisija sudjelovali su redovno u radu svojih tijela. 
Tijekom kongresa održana je i sjednica Mediteranske moto asocijacije. Motokrosisti juniori 
osvojili su prvo mjesto na Kupu Mediterana u Kruševcu. Predložili smo da Hrvatska bude 
organizator iduće godine u motokrosu (Jaska) ili moto utrkama (Kvarner). Održat će se i 
Medieranski kup u moto touringu u Portugalu – Mototour of nations – izvješće s kongresa u 
prilogu. 
8.4. Održan je sastanak u MUP-u na temu tzv. „crnih utrka“ . Dospis oko takvih utrka proslijeđen 
je unutar MUP-a  u prometni odjel MUP-a. Smatramo da je u pitanju odobrenje javnog skupa 
kada su u pitanju motociklistrička natjecanja. U Bedenici su građani napravili prijavu MUP-u radi 
buke te nas je MUP kontaktirao.  
Zaključak je da se još jednom treba poslati MUP-u dopis na tu temu. 
8.5. Održan je sastanak u MORH-u, najviše radi LV Glavnica u Požegi. Zamolili smo 
gradonačelnika Požege i Župana da radi sigurnosti vozača upute dopise MORH-u što su učinili.  
 
Ad.9. Ostala pitanja i prijedlozi 
Gosp. Lafter obavijestio da nam DORH nije posalo još informaciju da li će pokrenuti postupak po 
službenoj dužnosti ili će se to prepustiti Savezu. Vidjeti oko toga u jesen. 
Gosp. Pogorilić upitao što je s priznanjima odnosno odlikovanjima od predsjednika(ice) za koje 
je poslan prijedlog sad već davno, trebalo bi uputiti pismo predsjednici.  
Vidjeti oko izdavanja licenci za trenere temeljem razgovora Odbora za sport s HOO za gosp. 
Erdeca i gosp. Pernara. 
 
 
Završeno u 15.15 sati. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 


